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                                                  Protokół  Nr III/24 

 

nadzwyczajnej s e s j i   Rady    Miasta   Działdowo odbytej  w  dniu  27 maja   2024 roku                

w sali zamkowej, pod przewodnictwem pana Adama SZCZYPIŃSKIEGO - 

Przewodniczącego  Rady Miasta. 

 

        Sesja trwała w   godz. 1615  -  1725. 

 

        Ustawowy skład Rady wynosi 15 osób, w sesji  - zgodnie z załączoną  listą obecności - 

w sesji uczestniczyło 14  radnych. Nieobecny radny pan Paweł Świątek. 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli :  

Pan Grzegorz Mrowiński - Burmistrz Miasta 

Pan Andrzej Wiśniewski -  Zastępca Burmistrza Miasta  

Pani Żanetta Kłyszewska- Fidorska -  Sekretarz Miasta  

Pani Beata Szydłowska-Anaczkowska – Skarbnik Miasta 

Pan Jakub Zięty -  Radca prawny Urzędu  

Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych Urzędu Miasta 

Prezesi spółek miejskich 

Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta 

Przewodniczący zarządów osiedli  

Przedstawiciele lokalnych mediów   

 

  

Przebieg sesji 

 

Pkt 1 

 

  Pan Adam Szczypiński  - Przewodniczący Rady Miasta -  otworzył sesję, stwierdził jej 

prawomocność, powitał uczestników obrad oraz  wszystkich mieszkańców, którzy oglądają 

sesję  za pośrednictwem elektronicznych środków masowego przekazu.       

Przewodniczący Rady poinformował, że sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Miasta 

z dnia 20 maja br.          
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Przewodniczący Rady odczytał informację  dotyczącą transmisji obrad rady. 

(Informacja stanowi załącznik do protokołu) 

 

Rada będzie obradowała zgodnie z następującym porządkiem obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr LXIV/547/24 Rady Miasta Działdowo z dnia 29 lutego 

2024 r. w sprawie: udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: pozbawienia drzew statusu pomnika przyrody. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie w drodze umowy kupna-sprzedaży 

nieruchomości położonej w Działdowie na rzecz Gminy-Miasto Działdowo. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela do Zgromadzenia 

Ekologicznego Związku Gmin „Działdowszczyzna”, reprezentanta Gminy-Miasto Działdowo. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Rady Miasta 

Działdowo oraz określenia stawek za jeden kilometr przebiegu pojazdu samochodowego użytego 

do celów służbowych przez radnego Rady Miasta Działdowo nie będącego własnością Gminy-

Miasto Działdowo. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto 

Działdowo na lata 2024-2030. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na rok 2024. 

10. Przyjęcie Sprawozdania z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi w roku 

2023.   

11. Zamknięcie sesji. 

 

Ad pkt 2. 

 

 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr LXIV/547/24 Rady Miasta Działdowo z dnia 29 lutego 

2024 r. w sprawie: udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Pan Adam Szczypiński – Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali w materiałach sesyjnych. Został on zaopiniowany przez radcę prawnego Urzędu Miasta. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska -  pan radny  Waldemar Jurkowski 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pan Stanisław Dobracki  – Naczelnik GPI – wyjaśnił, że Parafia Rzymsko-Katolicka pw. Świętego 

Krzyża w Działdowie złożyła  w dniu 20 lutego br. wniosek do Burmistrza Miasta Działdowo                        
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o udzielenie dotacji  ze środków Gminy-Miasto Działdowo na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  Przedłożony wraz z wnioskiem 

kosztorys to kwota 870 tyś zł. brutto (707 317,07 zł netto). Rada Miasta uchwałą z dnia 29 lutego 

2024 r. przyznała Wnioskodawcy dotację w kwocie 870 tyś. zł. W wyniku procedury przetargowej 

został wyłoniony Wykonawca na kwotę niższą tj. 856 894,33 zł brutto. W związku z tym 

Wnioskodawca dotacji przedłożył Radzie Miasta za pośrednictwem Burmistrza Miasta wniosek                        

o zmniejszenie dotacji na kwotę 856 894,33 zł brutto. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Pan radny Wojciech Śliwa – zwrócił się z zapytaniem czy komin na Kościele będzie spełniał 

rolę funkcjonalną czy dekoracyjną? 

Pan Burmistrz – wyjaśnił, że jest to odtworzenie komina, będzie zapewne spełniał rolę 

funkcjonalną. 

Pan radny Romuald Remiszewski – zwrócił się z zapytaniem, kto będzie wykonywał remont? 

Pan Stanisław Dobracki – Naczelnik GPI – poinformował, że wykonawcą będzie pan Piotr  Rutyna 

firma budowlana z Gródek.  

Nikt z radnych nie zabrał więcej głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

nr III/14/24 

w sprawie:  zmieniającej uchwałę nr LXIV/547/24 Rady Miasta Działdowo z dnia 29 lutego 2024 

r. w sprawie: udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

  

Ad pkt 3. 

 
Podjęcie uchwały w sprawie: pozbawienia drzew statusu pomnika przyrody. 

 

 

  Pan Adam Szczypiński – Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali w materiałach sesyjnych. Został on zaopiniowany przez radcę prawnego Urzędu Miasta. 

Pan radny Waldemar Jurkowski - Przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska  

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pan Stanisław Dobracki- Naczelnik GPI – wyjaśnił, że Zarząd Dróg Wojewódzkich                        

w Olsztynie złożył wniosek o zniesienie statusu pomnika przyrody z pięciu (5) drzew (lip) rosnących 

w pasie drogi wojewódzkiej nr 542 Rychnowo - Działdowo, które ze względu na swój zły stan 

zdrowotny zagrażają bezpieczeństwu osób korzystających z drogi wojewódzkiej. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Pan radny Waldemar Jurkowski zwrócił się z zapytaniem, czy w tym samym miejscu będą 

nasadzane nowe  drzewa czy w innym? 
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Pan Stanisław Dobracki – naczelnik GPI – wyjaśnił, że nasadzenia będą określone w drodze 

decyzji. 

Pan radny Romuald Remiszewski – zwrócił uwagę, że przy ścieżce rowerowej do Księżego 

Dworu występują drzewa, które mają suche konary, które zagrażają bezpieczeństwu osób 

korzystających ze ścieżki. Wniosek do pana Burmistrza aby zawnioskował do Starosty o usunięcie 

tych suchych gałęzi. 

Pan Burmistrz - potwierdził, że zostanie to przekazane do pana Starosty aby zlecił ZDP                       

wykonanie przeglądu tych drzew w ciągu drogi powiatowej. 

Pan radny Wojciech Śliwa – poinformował, ze jest duża presja aby na ulicy Grunwaldzkiej 

zrobić porządek z tymi  drzewami, które zagrażają bezpieczeństwu. 

Pan Burmistrz – wyjaśnił, że nie jest zwolennikiem wycinania drzew, ale te drzewa ponad 

stuletnie  są w nienajlepszym stanie. Trzeba je usuwać a w  ich miejsce nasadzać nowe.  

Nikt z radnych nie zabrał więcej głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Rada -14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

nr III/15/24 

w sprawie: pozbawienia drzew statusu pomnika przyrody ( uchwała stanowi załącznik do 

protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 4. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 

 

Pan Adam Szczypiński – Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali w materiałach sesyjnych. Został on zaopiniowany przez radcę prawnego Urzędu Miasta.  

Pan radny Waldemar Jurkowski - Przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska  

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pan Stanisław Dobracki  – Naczelnik GPI – wyjaśnił, że Gmina-Miasto Działdowo jest 

właścicielem nieruchomości gruntowej  (działka 932/4) o powierzchni 0,0575 ha położonej                   

w Działdowie. W związku z planowanym zbyciem działki nr 932/3 o powierzchni 0,0050 ha, która nie 

posiada bezpośredniego dostępu do drogi tylko przez działkę 932/4 wg obowiązujących przepisów 

niezbędne jest zapewnienie takiego dostępu przez działki publiczne. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Pan Adam Szczypiński - Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem jaka będzie kwota 

służebności? 

Pan Stanisław Dobracki - Naczelnik GPI- wyjaśnił, że kwota ta zostanie określona w operacie 

szacunkowym.   



5 

 

     Nikt z radnych nie zabrał więcej głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada - 14 głosami „za” (jednogłośnie), podjęła uchwałę 

 

nr III/16/24 

w sprawie:  wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności (uchwała stanowi załącznik do 

protokołu) 

(Protokół z głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad pkt 5. 

 
Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie w drodze umowy kupna-sprzedaży 

nieruchomości położonej w Działdowie na rzecz Gminy-Miasto Działdowo 

 

 
          Pan Adam Szczypiński – Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali w materiałach sesyjnych. Został on zaopiniowany przez radcę prawnego Urzędu Miasta.  

Pan radny Waldemar Jurkowski - Przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska  

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pan Stanisław Dobracki  – Naczelnik GPI – wyjaśnił, Burmistrz Miasta Działdowo jest 

zainteresowany wykupem nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów jako działki nr 1784                    

o powierzchni 0,3172 ha położonej przy ul. Mławskiej w Działdowie. Ww. działka będzie 

wykorzystana do realizacji II etapu zadania inwestycyjnego pn. „Zagospodarowanie terenu pomiędzy 

Kanałem Młyńskim a ulicą Mławską na cele rekreacyjno-sportowe- etap II”. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Pan radny Patryk Piekarski – zwrócił się z zapytaniem, że propozycja kupna wyszła od 

mieszkańców, jeżeli chodzi o cenę propozycja kwotowa  jest rynkowa, uczciwa.  

Pan Burmistrz – potwierdził, że tak, propozycja aby odkupić ten teren jest propozycją 

korzystną nie odbiega od cen rynkowych dlatego taki projekt uchwały został przygotowany.  

Pan radny Waldemar Jurkowski – zwrócił się z zapytaniem co na tym terenie będzie 

budowane? 

Pan Burmistrz – wyjaśnił, że nic nie będzie budowane, ponieważ plan nie przewiduje tam 

żadnych budowli. Teren będzie przeznaczony pod wypoczynek pod rekreację. Tak aby uatrakcyjnić 

ten teren. 

Nikt z radnych nie zabrał więcej głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Rada -  14 głosami „za” (jednogłośnie)  podjęła uchwałę 

nr III/17/24 

w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie w drodze umowy kupna-sprzedaży nieruchomości 



 

6 

 

 

położonej w Działdowie na rzecz Gminy-Miasto Działdowo (uchwała stanowi załącznik do  

protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad pkt 6. 

 
Podjęcie uchwały w sprawie: wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela do Zgromadzenia 

Ekologicznego Związku Gmin „Działdowszczyzna”, reprezentanta Gminy-Miasto Działdowo 

 

 

Pan Adam Szczypiński – Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali w materiałach sesyjnych. Został on zaopiniowany przez radcę prawnego Urzędu Miasta.  

Pan Grzegorz Mrowiński – Burmistrz Miasta – wyjaśnił, że Zgromadzenie Ekologicznego 

Związku Gmin „Działdowszczyzna” składa się z przedstawicieli 12 samorządów, które tworzą EZG. 

W skład Zgromadzenia wchodzą burmistrzowie i wójtowie gmin oraz dodatkowo jeden                                

z przedstawicieli którego wybiera rada gminy. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów. 

Pan radny Waldemar Jurkowski zgłosił kandydaturę radnego Tomasza Nąć.  

Pan radny Tomasz Nąć wyraził zgodę na kandydowanie. 

Nie było innych kandydatur, nie było głosów sprzeciwu, lista kandydatów została zamknięta. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych aby w projekcie uchwały w § 1 wpisać nazwisko Pana 

Tomasza Nąć. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada -  13 głosami „za” , przy 1- głosie „wstrzymującym się”  podjęła uchwałę 

 

nr III/18/24 

w sprawie: wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela do Zgromadzenia Ekologicznego Związku 

Gmin „Działdowszczyzna”, reprezentanta Gminy-Miasto Działdowo  ( uchwała stanowi załącznik 

do  protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad pkt 7. 

 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Rady Miasta 

Działdowo oraz określenia stawek za jeden kilometr przebiegu pojazdu samochodowego użytego 

do celów służbowych przez radnego Rady Miasta Działdowo nie będącego własnością Gminy-

Miasto Działdowo 
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Pan Adam Szczypiński – Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali w materiałach sesyjnych. Został on zaopiniowany przez radcę prawnego Urzędu Miasta.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Pan Burmistrz – zgłosił autopoprawkę do tytułu uchwały poprzez przeniesienie słów nie 

będącego własnością Gminy-Miasto Działdowo w miejsce po słowach pojazdu samochodowego. Po 

przeniesieniu tytuł by brzmiał: w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Rady Miasta 

Działdowo oraz określenia stawek za jeden kilometr przebiegu pojazdu samochodowego nie będącego 

własnością Gminy-Miasto Działdowo użytego do celów służbowych przez radnego Rady Miasta 

Działdowo.  

Przewodniczący Rady – poddał zgłoszoną autopoprawkę pod głosowanie. 

 Rada - 14 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła zgłoszoną autopoprawkę. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów pan Patryk Piekarski – poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Pani Żanetta Kłyszewska-Fidorska – Sekretarz -wyjaśniła, że uchwała w treści jest identyczna jak 

ta, którą radni poprzedniej kadencji podjęli w sierpniu 2023 r. przepisy jak można te diety ustalić się 

nie zmieniły. Zgodnie z postanowieniami Prokuratury Rejonowej w Działdowie, która badała 

zgodność uchwały z przepisami dot. aktów prawa miejscowego, taką uchwałę należy ogłosić                          

w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Wojewoda wcześniej nie uznawał 

tego i nie ogłaszał takich uchwał. W sierpniu 2023 r. taka uchwała została przesłana do Wojewody                     

o ogłoszenie jej w Dzienniku. Wojewoda nie zgodził się z tym wydając rozstrzygnięcie nadzorcze. 

Prokuratura Rejonowa zaskarżyła rozstrzygnięcie  Wojewody do WSA w Olsztynie. Rozstrzygnięcie 

zostało uchylone ale wyrok nie jest prawomocny. Uchwała z 2023 r. nadal nie jest opublikowana, 

nadal mamy jest ten sam problem. W związku z rozpoczęciem nowej kadencji rady podjęto próby                    

o podjęcie takiej uchwały i przekazanie jej do opublikowania. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Pan radny Patryk Piekarski – poinformował, że wśród mieszkańców pojawiają się głosy, że radni 

dopiero co rozpoczęli swoje prace a już podnoszą sobie diety. Pan radny podkreślił, że diety pozostają  

na tym samym poziomie  co były.    

Nikt z radnych nie zabrał więcej głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Rada - 14 głosami „za” (jednogłośnie), podjęła uchwałę 

nr III/19/24 

w sprawie:   ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Rady Miasta Działdowo oraz określenia 

stawek za jeden kilometr przebiegu pojazdu samochodowego nie będącego własnością Gminy-

Miasto Działdowo użytego do celów służbowych przez radnego Rady Miasta Działdowo (uchwała 

stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
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Ad pkt 8. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Działdowo 

na lata 2024-2030 

 

Pan Adam Szczypiński – Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali w materiałach sesyjnych. Został on zaopiniowany przez radcę prawnego Urzędu Miasta.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów pan Patryk Piekarski – poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani Beata Szydłowska-Anaczkowska - Skarbnik - omówiła szczegółowo proponowane zmiany  

w projekcie uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Pan radny Romuald Remiszewski – zwrócił się z zapytaniem czy technicznie możliwe jest 

zaznaczanie zmian w WPF aby radni mieli lepszy pogląd. 

Pani Skarbnik – wyjaśniła, że kolorystycznie nie, ale kwoty zmian można będzie można wykazać 

w inny czytelny sposób. 

Pan radny Romuald Remiszewski – zwrócił się z zapytaniem odnośnie przedsięwzięć w tabeli dot. 

ubezpieczeń  i odszkodowań czy tablety, które mieli radni były objęte takim  ubezpieczeniem? 

Pan Skarbnik wyjaśniła, że raczej tak, cały majątek jest ubezpieczony. 

Pan radny Romuald Remiszewski- zwrócił się z  zapytaniem, czy jak nastąpiło zniszczenie tabletu 

to wówczas radny może, nie odpowiada materialnie? 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że to podlega analizie. 

Przewodniczący Rady – wyjaśnił, że była umowa użyczenia w tym zakresie. 

Pan radny Romuald Remiszewski- stwierdził, że nie było takiego punktu. A jak będzie kiedy radni 

otrzymają nowe urządzenia, dobrze by było taki zapis zawrzeć w umowie. 

Pan Burmistrz -wyjaśnił, że każda sprawa, która trafia do firmy wypłacającej odszkodowanie jest 

wnikliwie analizowana przez ubezpieczyciela. 

Nikt z radnych nie zabrał więcej głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada - 14 głosami „za” (jednogłośnie), podjęła uchwałę 

 

nr III/20/24 

w sprawie:  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Działdowo na lata 2024-

2030 (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
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Ad pkt 9. 

 

 
Podjęcie uchwały w sprawie: zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na rok 2024. 

 

 
Pan Adam SZCZYPIŃSKI – Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali w materiałach sesyjnych. Został on zaopiniowany przez radcę prawnego Urzędu Miasta.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów pan Patryk Piekarski – poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani Beata Szydłowska-Anaczkowska - Skarbnik - omówiła szczegółowo proponowane zmiany  

w projekcie uchwały. 

Pani Beata Szydłowska-Anaczkowska – Skarbnik- zgłosiła autopoprawkę w zakresie numeracji 

paragrafów - § 3 stanie się § 2 i kolejne paragrafy zmieniają się odpowiednio, a uchwała zakończy się 

na § 5. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Pan radny Romuald Remiszewski- zwrócił się z  zapytaniem dot. zadań oświatowych 

odnośnie  pomocy dla obywateli Ukrainy, ile uczniów jest objętych taką pomocą? 

Pan Burmistrz – poinformował, że zostanie to przekazane do pani Naczelnik. Taka informacja 

zostanie przygotowana na komisję oświaty. 

Pan radny Romuald Remiszewski- zwrócił się z  zapytaniem odnośnie zał. Nr 3 – jest zadanie 

dotyczące urządzenia ronda przy ulicy Kochanowskiego. Czy jest już sporządzony projekt, kiedy                 

to będzie wykonywane?  

Pan Burmistrz – wyjaśnił, że do jesieni prawdopodobnie zostanie sporządzony projekt. 

     Nikt z radnych nie zabrał więcej głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie zgłoszoną przez panią Skarbnik autopoprawkę. 

Rada - 14 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła zgłoszona autopoprawkę. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z przyjętą autopoprawką 

Rada - 14 głosami „za” (jednogłośnie), podjęła uchwałę 

 

nr III/21/24 

w sprawie:  zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na rok 2024  (uchwała stanowi załącznik 

do protokołu) 

(Protokół z głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad pkt 10. 

 
Przyjęcie Sprawozdania z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi w roku 

2023. 
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Przewodniczący Rady - poinformował, że Sprawozdanie z realizacji programu współpracy                                

z organizacjami pozarządowymi w roku 2023 było przedmiotem obrad Komisji Oświaty i Kultury. 

Pani Monika Mazurek – Podinspektor w Wydziale Edukacji – wyjaśniła, że Gmina-Miasto 

Działdowo od lat współpracuje z organizacjami pozarządowymi. Co roku podejmowana jest uchwała, 

która określa zasady współpracy i obszary działania na które można uzyskać dotacje z Urzędu Miasta 

na realizację zadań objętych programem. W roku 2023 łączna kwota dotacji wyniosła 1 321.000 zł, 

zawarto 15 umów w zakresie sportu i kultury fizycznej na łączną kwotę 342 000 zł, 13 umów                        

w zakresie kultury i sztuki na kwotę 71 000 zł , zwrot środków w wysokości 15 000 zł, 7 umów                        

w zakresie ochrony i promocji zdrowia na kwotę 19 000 zł, 1 umowa w zakresie ochrony zwierząt               

w kwocie 15 000 zł, 8 umów w zakresie przeciwdziałania uzależnieniom i patologiom społecznym na 

kwotę 295 000 zł, 1 umowa w zakresie pomocy społecznej 452 352 zł. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad sprawozdaniem. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu w dyskusji. Przewodniczący Rady stwierdził, że rada przyjęła 

sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi w 2023 roku. 

 

Pan Adam Szczypiński - Przewodniczący Rady Miasta – w związku z Dniem Samorządu 

Terytorialnego złożył wszystkim najserdeczniejsze życzenia, życząc dalszych sukcesów w  realizacji 

zadań na rzecz naszego miasta. 

 

Ad pkt 11. 

 

 

        Pan  Adam Szczypiński – Przewodniczący Rady w związku z wyczerpaniem porządku 

obrad zamknął obrady  III sesji Rady Miasta Działdowo /1725/.  

         

               

 Protokołowała                                                                          Przewodniczący Rady 

R. Biełkowska                                                                              Adam Szczypiński 

 

 

 


